
 

 

 
Muut asiat 
 
Kunnanhallitus 26.08.2024 § 263  
    

Kunnanhallituksen puheenjohtaja Timo Haapaniemi esitti 
kunnanhallituksen kiitokset Kirkkonummi-Päivien järjestelyistä ja pyysi, että 
kunnanjohtaja välittää kiitokset järjestäjille. 
 
 
Jäsen Matti Kaurila: 
Palveluverkkoselvityksen ja -suunnitelman käsittelyä tulisi kiirehtiä. 
 
Matti Kaurilan selvityspyyntö: 
U-linjojen aikatauluissa on ollut kesän aikana ja nyt myös koulujen 
alkaessa paljon ongelmia. Kunnanhallitus pyytää selvitystä ja vastausta 
liikenteen järjestelystä vastaavalta ELY-keskukselta, mihin toimenpiteisiin 
ELY-keskus on ryhtynyt ja on ryhtymässä, jotta turvataan Pohjois -
Kirkkonummelaisten joukkoliikenteellä tehtävien U-liikenteen matkojen 
palvelutaso ja vuorojen pysyminen aikatauluissa. 
 
Selvityspyyntöä kannattivat Markus Myllyniemi, Piia Aallonharja ja Timo 
Haapaniemi. 
 
 
Kunnanvaltuuston II varapuheenjohtaja Minna Hakapää: 
Hyvää palautetta ja kiitosta kuntalaisten osallistuttamisesta kunnan 
brändiuudistuksen suunnittelussa. 
 
 
 
 

 


